
MESTO PRE ~mcYCH 

MESTO LIPTOVSKÝ MIKULÁŠ 
Komisia mestského zastupitel'stva 

pre bezpečnosť a ochranu verejného poriadku 

Zápis zo zasadnutia členov komis ie MsZ 

pre bezpečnosť a ochranu verejného poriadku, 
ktoré sa konalo dňa 16.3.2023 o 14.00 hod. v budove mestského úradu v zasadacej 

miestnosti Č . 723 

Prítomní : v zmysle prezenčnej listiny zo dňa 16.3,2023 (4 členovia, tajomník, 2 hostia) 

Progra m : 

1, Otvorenie rokovania 
2. Návrh Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Liptovsky Mikuláš do roku 2030 
3. Predstavenie návrhu efektívnejšieho fungovania mestskej polície 
4. Kontrola úhrady parkovného na parkoviskách v správe VPS 
5. Efektívnejšie využívanie mestského kamerového systému 
6. Rôzne 
7, Ukončenie rokovania 

Ad. 11 
Stretnutie zahájil predseda komisie Michal Paška, privítal prítomných a otvoril 

zasadnutie. Prečítal program rokovania a opýtal sa všetkých či majú k programu nejaké 

pripomienky, prípadne či chcú program doplniť O nejaké body. Keďže tak nebolo dal 
odhlasovať program rokovania. 
Hlasovanie o schválení programu rokovania : 

Ad. 21 

ZA: 4 PROTI: O ZDRŽAL SA: O 

Komisia bezpečnosti a ochrany verejného poriadku 
schváli la p rogram rokovania komis ie bez pripom ienok. 

Vedúca oddelenia projektového a energetického manažmentu Ing. Jana Kormaníkova 

predniesla návrh Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Liptovsky Mikuláš do 

roku 2030, Podrobnejšie rozobrala 3 okruhy: 
priestupky na území mesta Liptovsky Mikuláš, kde analyzovala vyvoj celkového počtu 
priestupkov realizovaných mestskou políciou v Liptovskom Mikuláši, aj v porovnaní 
s mestom Ružomberok, 
protipovodňové opatrenia, kde konštatovala že samospráva koncepčne nezastrešuje 
zabezpečenie protipovodňových opatrení , 
oblasť civilnej ochrany, kde konštatuje, že tejto téme by sa mohla venovať zvyšená 
pozornosť, vzhľadom na doterajší vývoJ udalostí v meste, aj v SR. 
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Členmi komisie neboli k téme vznesené žiadne otézky a zobrali správu na vedomie. 
Hlasovanie k bodu Č. 2: Hlasovanie o návrhu Programu hospodérskeho a sociélneho rozvoja 

mesta Liptovsky Mikuláš do roku 2030 

ZA: 4 PROTI: O ZDRŽAL SA: O 

Komisia bezpečnosti a ochrany verejného poriadku 
odporúča predložiť dokument na prerokovanie do mestského zastupiteľstva. 

Ad,3/ 

Michal Paška predstavil návrh efektivnejšieho fungovania mestskej policie, V tomto 
dokumente sa zameral na tri oblasti : 

priestupky na pešej zóne, 
priestupky na parkoviskách určených pre ztp osoby, 
kontrola výberu parkovného na mestských parkoviskách . 

Priestupky na pešej zóne: navrhol, aby sa mestskí policajti v nie pevne určených časoch 

venovali kontrole vodičov vozidiel vchádzajúcich do pešej 

zóny. Navrhol, aby sa zaviedli dopravno-bezpečnostné akcie s názvom "Pešia zóna", kde 

bude vykonávaná kontrola vodičov v pešej zóne v čase zákazu vjazdu vozidiel. 
JUDr. Marián Jančuška uviedol, že mestská policia toleruje vjazd vozidiel obyvaterov 

majúcich trvalé bydlisko v pešej zóne a podnikateľov majúcich svoje podnikateľské 

prevádzky v pešej zóne, 
Ing, Peter Jurčo pripomenul, že pred zavedenim takýchto kontrol bude potrebné 

vykonať mediálnu kampaň pre obyvateľov. 
Priestupky na parkoviskách určenych pre ZŤP osoby. Michal Paška navrhol, aby sa 

parkoviská pre vozidlá osôb 

zdravotne telesne postihnutých kontrolovali vo zvýšenej miere, nakorko má poznatky 

z terénu , že na týchto miestach často parkujú aj osoby bez preukazu ztp. Je potrebné sa 
zamerať hlavne na obchodné centrá , mestské parkoviská , ako aj parkoviská pri obytných 
budovách. 
Kontrola výberu parkovného na mestských parkoviskách: Michal Paška uviedol , že 

táto oblasť úzko súvisí 

s bodom č. 4 programu rokovania. Je potrebné , aby sa mestská policia venovala kontrole 

platenia parkovného na mestských platených parkoviskách , pričom poukázal hlavne na 

parkovisko pri železničnej stanici, kde vodiči odstavia vozidlo často na celý deň 

k bytovkám v okoli železničnej stanici, čim znemožňujú parkovať vozidlá vodičom žijúcim 
v blízkych bytových domoch a súčasne dochádza k zníženiu príjmov mesta za parkovné. 

JUDr. Marián Jančuška uviedol , že v súčasnej dobe mestská polícia stavia cez deň 2 
hliadky, jedna je zásahovka, ktorá rieši prednostne peo a vybavuje telefonické podnety. 
Druhá hliadka rieši prevenciu (napr. prednášky a besedy) a odchyt túlavých zvierat. Od 

aprila 2023 plánujú služby upraviť. 
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Ing. Peter Jurčo spomenul , že je potrebné využivať internetovú aplikáciu mesta SOM 
Liptovský Mikuláš (Správy o meste LM) , kde môžu obyvatelia nahlasovať aj čierne 

skládky, parkujúce vraky a pod. 
Ing. Marián Áč, PhD. pochválil mestskú polieiu, pretože je ich vidieť v meste, napr. 

ráno na prechodoch pre chodcov, pri kostoloch , na cyklochodniku a pod. Uviedol , že 
v pešej zóne je dosť často vidieť vozidlá kuriérskych služieb, ktoré roznášajú poštu po 
prevádzkach a bytoch v pešej zóne. Oalej sa vyjadril k psičkarom , že po roztopeni snehu 
je celé mesto znečistené od psích výkalov a aj na túto problematiku by sa mala zamerať 

mestská policia napr. aj s pomocou kamier. 
Po diskusii k danej téme Michal Paška navrhol, aby sa komisia naďalej zaoberala 

problematikou a zbierala informácie. 
Hlasovanie k bodu Č . 3: Hlasovanie o návrhu efektivneho fungovania mestskej policie 

ZA : 4 PROTI: O ZDRžAL SA: O 

Komisia bezpečnosti a ochrany verejného poriadku 
odporúča zaoberať sa danou problematikou v budúcnosti a zbierať informácie 

k realizácii efektívneho fungovania mestskej polície. 

Ad. 4/ 
Michal Paška uviedol, že veľa vodičov parkuje na platených mestských parkoviskách 

bez zaplatenia a z tohto dôvodu sa v spolupráci s komisiou dopravy a životného 
prostredia je potrebné zaoberať možnosťou osadenia závor, pripadne iného technického 
zabezpečenia. 

Ing. Marián Áč, PhD. uviedol, že býva na Kollárovej ulici, kde vo večerných a nočných 
hodinách nemajú dostatok miest na parkovanie vozidiel, aj vzhľadom k tomu , že na 
parkoviskách určených pre bytovkárov parkujú služobné vozidlá. V blizkosti bytových 
domov pri obchodnom centre Jasná z východu aj západu sa nachádzajú verké platené 
parkoviská, ktoré sú obsadené parkujúcimi vozidlami len v dennej dobe. Navrhol preto, 
aby sa vykonala dohoda s majiterom týchto parkovisk na parkovanie služobných vozidiel 
vo večernej a nočnej dobe. 

JUDr. Marián Jančuška uviedol, že podobný prOblém je aj pri bytovkách na ulici 
Garbiarskej v blízkosti budovy bývalej Poľnobanky. 

Po diskusii k danej téme Michal Paška navrhol, aby členovia komisie zobrali materiál 
na vedomie. 

Hlasovanie k bodu Č . 4: Hlasovanie o navrhu efektívneho fungovania mestskej polície 

ZA: 4 PROTI: O ZDRŽAL SA: O 

Komisia bezpečnosti a ochrany verejného poriadku 
Zobrala materiál na vedomie. 
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Ad. 5/ 
Ing. Marián Ač. PhD .. uviedol. že má žiadosti od učiteliek materských a základných 

škôl na území mesta o namontovanie kamier v blízkosti jednotlivých školských zariadení 
na ochranu deti , ako aj majetku a verejného poriadku. Dodal , že možno by sa dali 
niektoré kamery presunúť z nie vermi frekventovaných miest na miesta v blízkostí 
školských zaríadení. 

JUDr. Marián Jančuška navrhol , že na budúcom rokovani členov komisie zavolá 

technika mestskej polície a v zasadačke by dali obrazový výstup na plátno z kamier 
umiestnených po celom meste a členovia komisie by vizuálne videli umiestnenie a obraz z 

jednotlivých kamier. Uviedol, že umiestnenie kamier pri školských zariadeniach , je 
myšlienkou. ktorou sa budú ďalej zaoberať. 

Ďalej uviedol. že pri niektorých kamerách je signál zasielaný na mestskú políciu 
rádiom. Ako príklad uviedol OO Prior, ktor)t idú prerábať a tým môže nastať problém pri 

prenose signálu . Bolo by potrebné riešiť uvedenú situáciu optickým káblom. 
Po diskusii k danej téme Michal Paška navrhol , aby sa komisia naďalej zaoberala 

problematikou. 

Hlasovanie k bodu Č . 5: Hlasovanie o efektivnejšom využivani mestského kamerového 
systému 

ZA: 4 PROTI : O ZDRŽAL SA: O 

Komisia bezpečnosti a ochrany verejného poriadku 
odporúča zaoberať sa v komisii aj naďalej danou problemat ikou - efektívne jším 
využívaním mestského kamerového systému. 

Ad. 6/ 
Michal Paška sa opýtal členov komisie, či majú do bodu "Rôzne" nejaké prispevky. 

Keďže tak nebolo. prešiel k ďalšiemu bodu rokovania . 

Ad. 7/ 
Michal Paška poďakoval všetkým zúčastneným za svoj prínos k prerokovaným bodom 

programu a ukončil rokovanie komisie. 

V Liptovskom Mikuláši 17. 3. 2023 

Zápis vykonal: Schválil: 

Ing. Ľubomir Klobušiak Michal Paška 
tajomnfk komisie predseda komisie 
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